
 
  

 
 

PROTOKÓŁ Nr 41 

Z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie w Krakowie 

 odbytego w siedzibie Rady Dzielnicy XVII os. Na Stoku 15 Kraków 

                                                      w dniu 18.05.2022 roku o godz. 18oo 

 

Ad.1. Otwarcie posiedzenia 

Obrady komisji otwarł Przewodniczący Komisji p. Zbigniew Rajski. 

Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził quorum i prawomocność obrad Komisji. 

 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad  

Projekt porządku obrad Komisji został przyjęty bez zmian – jednogłośnie 

 

Ad.3. Sprawy bieżące :                 

ad.3.1. Pismo Zarząd Zieleni Miejskiej w Krakowie nr 217 z dn. 10.05.2022 w sprawie opinii dla projektu adaptacji i 

modernizacji Dworu Badenich w Wadowie.W posiedzeniu Komisji uczestniczyli goście, w tym: p. Marek Sanecki i p. 

Agnieszka Sanecka – architekci. 

Głos zabrali: Z. Rajski,  L.Zaleński,  P. Mleczko,  M. Sanecki,  A. Sanecka.  

Komisja przedstawiła i przekazała architektom pismo Stowarzyszenia Przyjaciół Wadowa z uwagami do projektu. Radni 

w głosowaniu za – 4 głosy, przeciw – 0 oraz 1 wstrzymujący, zagłosowali za pozytywną opinią dla projektu .  
 

ad.3.2. Pismo Wydziału Kształtowania Środowiska w Krakowie nr 188 z dnia 13 kwietnia 2022 r. dotyczącego 

postępowania w sprawie wydania decyzji na usunięcie drzew.  

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 
 

ad.3.3. Pismo Wydziału Kształtowania Środowiska w Krakowie nr 190 z dn. 13.04.2022  dotyczącego postępowania w 

sprawie wydania decyzji na usuniecie drzew. Komisja przyjęła pismo do wiadomości.  
  

ad.3.4. Wiadomość e - mail Radnego Dzielnicy XVII p. Grzegorza Czekaja z dnia 19 kwietnia 2022 r.  

w sprawie błędnie zlokalizowanej ławki. 

Głos zabrali :  L. Zaleński,  P. Mleczko,  J. Wójcik,  J. Zabagło.   

Komisja zagłosowała jednogłośnie za wysłaniem pisma do ZZM zgodnie ze wskazaniem Radnego.  
 

ad.3.5.Wiadomość e-mail p. Jan M. z dn. 20 kwietnia 2022 r. w sprawie parku Zielony Jar Wandy boisko  

wielofunkcyjne, dot. braku regulaminu korzystania z boiska.  

Głos zabrali :  P. Mleczko,  L. Zaleński,  Z. Rajski. 

Komisja zagłosowała jednogłośnie za wysłaniem pisma do ZZM. 
 

ad.3.6. Wiadomość e – mail Radnego Dzielnicy XVII  p. Pawła Mleczko z dn. 06 maja 2022 r. w sprawie  

uschniętego drzewa na działce nr 210/3 i 210/5 obr. 10 Nowa Huta. Pismo p. Mleczko zostało rozpatrzone przez ZZM  
 

ad.3.7. Pismo Wydziału Kształtowania Środowiska w Krakowie  nr 210 z dn. 09 maja 2022 r. w sprawie występowania 

dzików na drogach w os. Łuczanowice, Wadów i Lubocza.  

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 
 

ad.3.8. Pismo Zarządu Dróg Miasta Krakowa nr 219z dn. 11.05.2022 w sprawie usunięcia drzewa na ul. Wańkowicza 19.  

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 
 

ad.3.9. Projekt uchwały  Zarządu Dzielnicy XVII w sprawie rozdysponowania środków finansowych w dyspozycji 

R.Dz-17 na rok budżetowy 2023r. 

Głos zabrali  P. Mleczko,  Z. Rajski,  L. Zaleński.   

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały Zarządu Dzielnicy XVII. 

 

Ad.4. Oświadczenia i komunikaty 

p. P. Mleczko – dotyczyło spotkania w parku Zielony Jar 

 

Ad.5.Zamkniecie posiedzenia 

Termin następnego posiedzenia Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Dzielnicy zostanie podany na 

sesji Rady Dzielnicy XVII 

Na tym posiedzenie Komisja Ochrony Środowiska  zakończono o godz.18.55 

Protokół sporządził:  

Zbigniew Rajski  Przewodniczący Komisji  

 

Zbigniew Rajski 

 


